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Írásbeli kérdés!
az Országgyűlés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Mikor oldódhat meg a budakalászi csomópont közlekedési problémája?” címmel az

Országgyűlésrő l szóló 2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdés t

kívánok benyújtani Dr. Seszták Mikós fejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Választókerületem egyik legnagyobb problémája a közlekedés . Tudom nem vagyok ezze l

egyedül a budapesti agglomerációban, mégis úgy gondolom, a lehet ő legtöbbet kell tennünk

azért, hogy a fővárosba bejutást megkönnyítsük a környez ő települések lakói számára .

Az elmúlt években történt fejlesztések ugyan hoztak némi változást, de a tapasztalatok szerin t

nem elegendőt. Igaz ez a 11-es számú útra is, mert habár az M0-ás körgyűrű északi

szakaszának átadása óta a Szentendrei forgalmi terhelése némiképp csökkent, azonban az MO -

ás és a 11-es út budakalászi csomópontja igen sok feszültséget okoz a térségben

közlekedőknek. Ezért is fordultam írásban tavaly októberben Önökhöz, vagyis a Nemzet i

Fejlesztési Minisztériumhoz .

Válaszukban arról tájékoztattak, hogy a Magyar Közút Nonprofit Zrt . Pest Megyei

Igazgatósága az illetékes rendőrkapitányságok bevonásával jelzőlámpás irányítás

szimulálására tett kísérletet . A helyszíni tapasztalatok pedig azt mutatták, hogy jelző lámpás

irányítás bevezetésével a kapacitás növelése csak sávb ővítéssel, plusz sáv építésével



biztosítható. Továbbá tájékoztattak, hogy az NFM egyes közlekedésbiztonsági intézkedése k

megvalósítására mintegy 180 millió forint összegben biztosít forrást a Közlekedési

K000rdinációs Központ részére . E program keretében kerülhet sor az M0-ás autóút és a 11-e s

számú főút csomópontjában a kör alakú jelző lámpás csomópont megtervezésére és az M0-ás

autóút építésekor készült tervek felülvizsgálatára .

Az leírtakra tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

- Megkezdődik-e a sávbővítés a 11-es úton?

- Mikor oldódhat meg a budakalászi csomópont közlekedési problémája?

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015. július 17 .

Hadházy Sándor
országgyűlési képviselő
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